

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Mötesprotokoll 19/10

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Styrelsemote USLK 20251019.pdf

Storlek: 195570 byte

Hashvärde SHA256:

77a9d632a26f0c2e4671664a3a3b507ce3cb8763e38fb61aba10684bbf7acf04

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

Nils Peter Johannes Bergsten

Signerat med BankID 2025-10-20 11:46 Ref: 019a0103-56bd-7134-a617-91b88fb01570

Erik Johan Rosén

Signerat med BankID 2025-10-20 07:40 Ref: 019a0022-1003-7bf5-9751-0f762f57da04

CAMILLA SPÅNGBERG

Signerat med BankID 2025-10-19 22:31 Ref: 0199fe2a-f747-7025-82fd-0b7b031486b7



Styrelsemöte USLK 2025-10-19

Tid: Söndag 19/10 kl. 21.00

Plats: Teams

Kallade: Styrelsen

Närvarande: Erik Rosén, Camilla Spångberg, Johannes Bergsten, Jonas Ödmark, Joakim Nordfeldt

Dagordning

- § 1. Mötet öppnas
- § 2. Fastställande av dagordning
- § 3. Val av sekreterare
 - Camilla Spångberg
- § 4. Val av protokolljusterare
 - Johannes Bergsten
- § 5. Föregående protokoll
 - Parasportförbundet: Vår medlemsansökan har blivit godkänd.
 - Fritidskortet: Det har kommit i gång och verkar fungera bra än så länge.
 - Övervåningen, kommunen: Vi har inte fått någon ny information i frågan. Byggstaketet som omger klubbstugan omger även källboden och är låst vilket gör att vi inte kommer åt materialet därinne. Stefan får i uppdrag att ta kontakt med kommunen angående detta.
 - Tränarkläder: Kläderna har ankommit till Marcus. Joakim och Marcus har vidare kontakt kring hur och när de ska förmedlas vidare till tränarna.
 - Liftvaksavtal: Frågan har inte kommit vidare, vi inväntar kontakt angående övervåningen först.
- § 6. Inkommen post/ korrespondens
 - Det tryckta beslutet från Försäkringskassan angående Fritidskortet har nu kommit.
- § 7. Skidbytdagen
 - Datum är satt till 8-9/11. Tider samma som föregående år. Bilbolaget är vidtalade och vi får hålla till i deras lokaler även i år. Bilbolaget kommer också att annonsera om skidbytdagen i sina digitala kanaler.
 - Utskick till medlemmar om behov av hjälp, vilka arbetspass och vilka sysslor som behövs är planerat att gå ut i veckan.
 - Inredning: Varken Marcus eller Stefan närvarande idag så status för detta är okänd. Vi bestämmer att hålla en kort avstämning i veckan som kommer för att stämma av hur det går.
- § 8. Kommittérapportering
 - Ekonomikommittén
 - Bankkoppling Nordea – Fortnox (bokföringssystem): Avtalet behöver förnyas. Detta har gett problem med betalning under fakturor under en tid, och en del speciallösningar har fått användas. Alla fakturor ligger således nu i fas. Ekonomikommitténs bedömning är att vi behöver ha kopplingen mellan Fortnox och Nordea för att betala våra fakturor. Kostnaden för detta är 1440 kr/år. Styrelsen beslutar att godkänna detta.
 - Sportrådet



- En inbjudan har gått ut till ett möte med Distriktsutbildarna om "Årshjulet". Flera från styrelsen planerar att delta.
- Sponsring och marknadsföringskommittén
 - Sponsoravtal för 25/26, (summa, tidsperiod, utbetalningsdag) Bilbolaget, Byggconstruct, Länsförsäkringar, ELAK: Marcus har bokat in ett möte med Petter för att få kontaktuppgifter till sponsorer etc.
- Informationskommittén
 - Bokning Bollnäs: Bokningen är klart och anmälningslänk har gått ut.
 - Även bokning av DM-lägret är klar och anmälningslänk har gått ut.
 - Anmälan till årets Slalomskola har öppnats och annonserats på laget och på hemsidan. Förra året hade vi flyers om slalomskolan att dela ut på skidbytdagen. Camilla kollar med Emma om hon har kvar filen.
- Sunnerstakommittén – Stefan ej närvarande.
- Tävlingskommittén
 - Tävlingsplanering: Har kommit ganska långt på väg, men det är ännu några lösa trådar kvar. Jonas skickar tävlingskalendern till Camilla så snart den är klar så att den kan läggas upp på laget.
 - Roslagen planerar att arrangera en GS-tävling för U8 och U10, en nyhet för i år.
 - Kontaktperson inför delat arrangörskap MVC-finalen i Kläppen: Klas Winter har föreslagits.
 - Kontaktperson inför delat arrangörskap LVC-finalen 26/27: Jonas kollar om Magnus Mörling kan vara intresserad.
 - Rapport från AK:
 - Fördelning av medel inom Uppland ser i stora drag likadan ut som förra året.
 - Loggning av LOK-timmar för styrelsemöten: Det finns möjlighet att få LOK-stöd även för andra aktiviteter än träning, t.ex. styrelsemöten. Ingen i styrelsen vet hur detta ska loggas. Jonas kollar med Natalie på distriktet.
 - Ordförandeskap AK: Claes önskar bli ersatt, ingen efterträdare har hittats än. Claes önskar även kliva av som distriktstränare. Stefan frågar John om han kan vara intresserad.

§ 9. Övriga frågor

- Process för att undvika sena faktureringar av vinster: I dagsläget är det endast en åkare från klubben det berör. Vi avvaktar att skriva en process just nu. Joakim tar kontakt med åkaren direkt istället.

§ 10. Nästa möte

- Förslag 2/11 kl. 21.00

§ 11. Mötet avslutas

Erik Rosén

Ordförande

Camilla Spångberg

Sekreterare



Justeras:

Johannes Bergsten